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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Απόσπασµα από το Πρακτικό 7/9-6-2022 συνεδρίασης του συµβουλίου της κοινότητας Περαίας του 
∆ήµου Θερµαϊκού 

Περίληψη: ∆ιασφάλιση δηµόσιας περιουσίας 

σχολικών κτιρίων. 

 

Στη Περαία και στο Γραφείο Προέδρου, της Κοινότητας Περαίας του ∆ήµου Θερµαϊκού, σήµερα την 9η Ιουνίου 

2022, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 15:00µ.µ., το Συµβούλιο της Κοινότητας Περαίας, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση (δια 

ζώσης), σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 10 της από 11-3-2020 πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου (ΦΕΚ 55/Α/11-

3-2020) κατά το διάστηµα λήψης των µέτρων αποφυγής της διάδοσης του κορωνοϊού COVID-19, κατά τις διατάξεις του 

άρθρου 88 παρ. 2 του Ν.3852/10 (Α’ 87), µετά την υπ’ αριθ. πρωτ. 18/6-6-2022 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου, η 

οποία δηµοσιεύτηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), µε αποδεικτικό σε καθένα µέλος του Συµβουλίου. 

∆ιαπιστώθηκε πως υπήρχε νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο έντεκα (11) µελών παραβρέθηκαν στη 

συνεδρίαση επτά (7) και ονοµαστικά οι παρακάτω: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ (7) ΑΠΟΝΤΕΣ (4) 

1. ΑΓΓΕΛΙ∆ΟΥ ΕΛΕΝΗ 1. Α∆ΑΜΙ∆ΟΥ ΟΥΡΑΝΙΑ 

2. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 2. ΛΙΑΠΗ ΧΡΥΣΟΥΛΑ 

3. ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗ ΙΩΑΝΝΑ 3. ∆ΟΥΚΑΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

4. ΓΑΡΓΑΡΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΑ 4. ΣΤΡΟΓΓΥΛΗ ΣΟΥΛΤΑΝΑ 

5. ΚΑΖΑΚΟΣ ΜΑΥΡΟΥ∆ΗΣ   

6. ΚΑΡΑΜΑΝΙ∆ΟΥ ΠΟΛΥΞΕΝΗ  

7. ΣΑΠΛΑΟΥΡΑ ΒΑΪΑ  

 

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από την κα Μοναστηρλή Αλεξάνδρα, ∆Ε Προσωπικού Η/Υ, υπάλληλος Ι∆ΑΧ του ∆ήµου 

Θερµαϊκού κατόπιν της ανάθεσης καθηκόντων ειδικού γραµµατέα από τον ∆ήµαρχο µε την υπ΄αριθµ 574/21092/22-11-

2019 απόφαση.   

Ο Τοπικός σύµβολος κ. Αντώνης Βογιατζής έθεσε υπόψη του συµβουλίου τις δολιοφθορές που έγιναν στο 3ο 

Νηπιαγωγείο Περαίας στις 8/6/2022 και ζήτησε να συζητηθεί το θέµα εκτός ηµερησίας διάταξης, αφού έλαβε τη 

σύµφωνη γνώµη όλων των µελών τους ενηµέρωσε ότι εξωσχολικά άτοµα εισήλθαν κατά τις νυχτερινές ώρες στο 

προαύλιο του σχολείου και προκάλεσαν φθορές. Με αφορµή το συγκεκριµένο γεγονός ήρθε πάλι στην επικαιρότητα το 

θέµα φύλαξης των σχολικών κτιρίων. Οι διευθυντές των σχολείων έχουν κάνει τις απαραίτητες νοµικές ενέργειες πλην 

όµως η φύλαξη από ένα µόνο αστυνοµικό τµήµα στην περιοχή είναι κάτι το οποίο πιθανότατα δεν είναι δυνατό να γίνει. 

Εάν συνυπολογίσουµε ότι οι φθορές στα σχολικά κτίρια θα αποκατασταθούν και από χρήµατα των δηµοτών που 

βγαίνουν από τα ταµεία του δήµου πρέπει να καταλάβουµε ότι είναι επιτακτική ανάγκη να βρούµε έναν τρόπο να 



αντιµετωπίσουµε αυτά τα περιστατικά. Για τους ανωτέρω λόγους εισηγούµαστε στο τοπικό συµβούλιο της Περαίας 

πιθανές λύσεις οι οποίες θα βοηθήσουν να διασφαλίσουµε την περιουσία των σχολικών κτιρίων.  

1. Σε περίπτωση που υπάρχουν φύλακες στο εργατικό δυναµικό του δήµου να επιφορτιστούν και µε την φύλαξη 

των σχολικών κτιρίων, σε περίπτωση που δεν επαρκούν για όλα τα σχολικά κτίρια να τοποθετηθούν κατά 

προτεραιότητα στα σχολικά κτίρια τα οποία αντιµετωπίζουν τα συχνότερα και τα µεγαλύτερα προβλήµατα 

φθορών και παραβατικών συµπεριφορών 

2. Στην περίπτωση που δεν υπάρχουν φύλακες στο εργατικό δυναµικό του δήµου, θα µπορούσαµε να 

επεξεργαστούµε µία σύµβαση µε ιδιωτική εταιρεία security η οποία θα επιφορτιστεί µε τις φυλάξεις σχολικών 

κτιρίων, αθλητικών εγκαταστάσεων καθώς και πάρκων ψυχαγωγίας του δήµου. 

3. Μία άλλη πιθανή λύση είναι να επεξεργαστούµε τη δηµιουργία σύµβασης ασφαλιστηρίου συµβολαίου µε κάποια 

εταιρεία η οποία θα καλύπτει και θα αποζηµιώνει για τις φθορές που δηµιουργούνται σε σχολικά κτίρια, αθλητικές 

εγκαταστάσεις και πάρκα ψυχαγωγίας έτσι ώστε η αποκατάσταση των ζηµιών να είναι πιο άµεση και χωρίς να 

επιβαρύνει τον ∆ήµο µε περισσότερα έξοδα.  

Μετά από διαλογική συζήτηση η κ.Αγγελίδου Ελένη, η κ.Βουλγαράκη Ιωάννα, η κ.Γαργαροπουλου Βασιλεία, ο 

κ.Καζάκος Μαυρουδής, η κ.Καρδαµανίδου Πολυξένη συµφωνούν µε την εισήγηση του κ. Αντώνη Βογιατζή. Η 

κ.Σαπλαούρα Βάια συµµερίζεται την άποψη για την ανάγκη σχολικών φυλάκων αλλά επισηµαίνει ότι αυτό πρέπει να γίνει 

µε προσλήψεις µόνιµου προσωπικού από το ∆ήµο.  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ ΟΜΟΦΩΝΑ   

 

Εισηγούνται την αναγκαιότητα φύλαξης των σχολικών κτιρίων λόγο συνεχιζόµενων δολιοφθορών που έχουν 

παρατηρηθεί από εξωσχολικούς παράγοντες και προτείνουν η φύλαξη των σχολείων να ανατεθεί είτε σε προσωπικό του 

∆ήµου, είτε σε ιδιωτική εταιρεία φύλαξης, είτε να γίνει ασφαλιστήριο συµβόλαιο που να αποζηµιώνει σε περιπτώσεις 

φθορών.  

Η απόφαση διαβιβάζεται στις Σχολικές Επιτροπές Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης του ∆ήµου 

µας και στην Τεχνική Υπηρεσία για τις δικές τους ενέργειες. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό 11/2022 

Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως 

 

Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                   ΤΑ ΜΕΛΗ    

    
    ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗ ΙΩΑΝΝΑ   


